

Circular



مركز إدارة النفايات - أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

تعميم

Date : 09/01/2014
Ref No : CWM/ESPs/16/14

التاريخ : 09/01/2014
الرقم : CWM/ESPs/16/14

Subject/ Suspension of Commercial License for ESPs which have not complied with CWM requirements in terms of providing CWM the Monthly Register.

الموضوع/ التأشير على الترخيص التجاري للمنشآت الغير ملتزمة بتزويد مركز إدارة النفايات بنماذج سجلات النفايات الشهرية المعتمدة

Dears / Environmental Service Providers (ESPs) operating in the field of Hazardous Waste Transportation.

السادة / مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل النفايات الخطرة .

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ,,,

Referring to the above subject, and to preserve the public interest and ensure the quality of work in order to provide the best services in the field of waste management, and based on Law No. (21) for the year 2005 on waste management in the Emirate of Abu Dhabi, which stated that "Keep records showing kinds of wastes that are handled, their sources and quantities, any treatment operations carried out thereon, analysis results prior to and following the treatment, and waste recipient for disposal, and furnish the Competent Authority with periodical reports."

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحفاظا على المصلحة العامة وضمان جودة العمل ومن أجل تقديم أفضل الخدمات في مجال إدارة النفايات ، واستنادا إلى القانون رقم (21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي والذي نص على " الإحتفاظ بسجلات تبين أنواع النفايات التي يتم التعامل معها ومصدرها وكميتها وأية معالجة خضعت لها ونتائج التحليل قبل وبعد المعالجة والجهات المستقبلة للنفايات للتخلص منها وتزويد السلطة المختصة بتقارير دورية "

Therefore, and based on the instructions that were mentioned at the Circular No. CWM/OPS/0790/13 & Circular No. CWMH/OPS/1022/13 which were sent previously (attached), And due to your noncompliance to provide CWM the Monthly Register, Kindly be informed that your commercial license has been suspended at Department of Economic Development "DED", based on the CWM's rules and regulations.

وعليه وبناءً على التعليمات المدرجة في التعميم رقم CWM/OPS/0790/13 و التعميم رقم CWMH/OPS/1022/13 المرسلان إليكم مسبقاً (حسب المرفقات)، وبسبب عدم التزامكم بتزويد مركز إدارة النفايات بنماذج سجلات النفايات الشهرية المعتمدة، نحيطكم علماً بأنه قد تم التأشير على رخصتكم التجارية لدى دائرة التنمية الاقتصادية، بحسب اللوائح والأنظمة المعمول بها لدى مركز إدارة النفايات.

Therefore, all concerned ESPs operating in the field of Hazardous Waste Transportation are required to visit the CWM - Licensing Department, in order to rectify their situation and release their commercial license suspension at DED.

وعليه يتوجب على جميع مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل النفايات الخطرة مراجعة مركز إدارة النفايات - قسم التراخيص وذلك بهدف تصويب أوضاعهم ورفع التأشير عن ملفهم لدى دائرة التنمية الاقتصادية.

For more information, please contact us at phone No. : 02- 6904800 , or via Email : info@cap-cwm.com

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل على الهاتف رقم : 02-6904800، أو عبر البريد الإلكتروني: info@cap-cwm.com

Thank you for your cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم ,,,

Licensing Deptment
The Center of Waste Management- Abu Dhabi

9/1/14

قسم التراخيص
مركز إدارة النفايات - أبوظبي

المهندس / فارس فهد المنيعي

مدير إدارة التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء بالإنابة

